
 

 

 
 

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

Emne Skolebestyrelsen 
Mødedato 01. november 2023 
Tidspunkt 17.30 (mad) 18.00 (møde)  
Mødested Mødelokalet 
Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Jacob Juhl Nielsen, 

Line Raae Lund, Henrik Martin Petersen, Susanne Østerskov 
Harms,Jonas Rasmussen, Peter Goth, Kristine Lauritsen, 
Tanja Sebber Larsen, Jimmy Mortensen, Ida 

Fraværende Mads Grotenberg 
Sagsnr. [Sagsnr.] 
Referent [Referent] 

DAGSORDEN  

 
 

Dagsordenpunkter for dagen: 

01112023-01 
Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Godkendt 
 
01112023-02 
Introduktion af vores tilbud til højt begavede elever.  Maria og Pernille deltager på mødet. 
 

Tilbuddet er et trivselstilbud for højt begavede elever.  
Eleverne undervises på hold i perioder. Der tages udg. pkt. i den enkelte elevs behov.  
Lærerne bliver vejledt ift. den enkelte elev.  
 
Mulige kendetegn ved højtbegavede eleverne: 
Stejl læringskurve 
Svært ved oplevede gentagelser 
Asynkron udvikling 
Anderledes sprog og tanker (misforståelser) 
Søger voksne 
Hyper refleksivitet 



SIDE 2/3 

Føler sig anderledes 
Kan være meget perfektionistiske 
Store følelser 
Høj retfærdighedssans 
Nogle har særinteresser 
Lige så forskellige som alle andre 
 
Misforståelser: 
De dygtigste 
Kloge  
”De klarer sig nok” 
 

 

 
01112023-03 
Elevrådet 
Elevrådet er i gang med at arrangere lygte event. Der vil blive lagt video på Facebook så 
forældrene kan følge med i hvad der skal foregå.  

 
01112023-04 
Spørgsmål til referat fra FU 
Link 
Intet nyt 
 
01112023-05 
Information fra forperson og skoleleder 
Eva, Mads, Ida og Jonas har været til skolerådsmøde. Fortsat tvivl om, hvad mødet skal bruges 
til.  
Ønske om, at elevråd og bestyrelse får en dagsorden der kan vendes i elevråd og bestyrelser før 
mødet.  
Ved ungebordet blev bl.a. drøftet at de unge ønsker kvalitet frem for kvantitet 
 

01112023-06 
Princip omkring alkohol- og rusmidler 
Jonas har inviteret Bo (SSP) og Louise (sundhedspersonale) til at komme på et bestyrelsesmøde 
og fortælle om, hvordan alkoholkulturen er blandt unge i Solrød. 
Bo og Louise kommer på mødet i december.  
 
01112023-07 
Evaluering af bestyrelsens arbejde 
Præsentation v. ”forperson”. 

https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce
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Eva fremlagde skolebestyrelsens rolle og opgaver. 
Planen for året er, at gennemgå skolens principper.  
 
Bestyrelsen har aktuelt 3 udvalg: trafikudvalg, budgetudvalg og udvalg vedr. skole-hjem 
samarbejde, som er nedsat sidste år ud fra de områder bestyrelsen ønskede at fokusere på.  
Eva foreslår at skolebestyrelsen viderefører de overordnede ambitioner fra 22/23.  
 
01112023-08 
November mødet, detalje planlægning 
Der er pt. 10 tilmeldinger til mødet. Invitation til mødet lægges på Facebook (DZ). Camilla 
kommunikerer med DZ.  
Bestyrelsen gør en indsats for at få flere tilmeldinger.  
Eva byder velkommen. 
Eva tager noter ved mødet.  
 
01112023-09 
Ambitioner for 2024. 
Se punkt 7. 
 
01112023-10 
Evt. 
 


